
R O N S A N A - 3 

Parlen 
els nostres 
regidors 

El diumenge dia 3 de febrer, tindrà Hoc el relleu 
de consellers a tots els Ajuntaments d'Espanya, 
i per tant també en el nostre. A la Redacció de 
RONSANA li ha semblât oportú, com ja va fer ara 
exactament tres anys amb motiu de l'anterior reno-
vació del ConsistorI, formular unes preguntes a les 
persones objecte d'aquest relleu, dones ho consi-
derem intéressant de cara ais lectors i veïns de 
Santa Eulalia, com igualment una bona ocasió de 
manifestar-se a les persones que ara deixen o 
agafen el carrec. Naturalment les preguntes han 
de ser ben diferents si van dirigides a uns o ais 
altres. 

Ais regidors que ara acaben la seva miss ió dins 
de l'Ajuntament, després de s is anys d'ocupar el 
càrrec, eis preguntem: 

1. S'han complert Ies teves iHusions i prcpòsits 
del día que vares agafar el càrrec? Per qué? 

2. Quines coses t'agrada més d'haver solucionat 
i quines et do! que encara no tinguln solució? 

3. Que aconsellaries al que ara et substitueìx de 
cara a que el seu treball a l'Ajuntament sigui 
efectiu? 

4. Tens interés en dir alguna altra cosa? 

MIGUEL BARBANY B A S S A 

1. Quan s 'ocupa un càrrec d'aquests, saps que et 
poses en un Hoc de compromisos i maldecaps; 
hi han persones, que per la seva capacitai de 
treball i manera de nioure's poden dur a terme 
unes illusions que s 'havien proposât. En ei meu 
cas, per qüestions de treball i salut, potser no 
he pogut complir aquests propòsits, però, mal-
grat les limitacions, he fet el que bonament 
m'ha estât possible. 

2. Tûtes les coses que s 'han fet, les dono per bo-
nos, ja que sempre han sigut per algún millo-
rament. Només em dol, que algunes de les que 
ens haviem proposât, encara no están fetes; 
espero que algún dia es realitzaran. 
Que s 'ho agafin amb iNusió i que no s 'espantin 
davant dels problèmes que se ' l s hi presentin o 
de disconformitats per part de la gent, dones ja 
se sap que Ies coses mai no están ben fetes 
per tothom. 

Que eis regidors, que queden i eis nous que 
ara entraran, juntament amb l'Alcalde, formin 
î n equip de treball capaç de dur a terme el que 
calgui, per millorar el nostre pöble. 

3. 

JOSEF BARO OLIVERAS 

1. En accepter el càrrec lògicament tenia una 
sèrie de projectes; uns s 'han portât a terme i 
altres no. Cai tenir en compte que les possibi-
litats son limitades. 

2. Les coses que s 'han fet no considero que les 
hagi realitzat un de sol, sino la Corporació con-
juntament. Em dol tenir de marxar sense haver 
fet el carni del «Bon Aire» {han de sortir del 
terme municipal per anar al pöble), I sense 
haver aconseguit que tots eis nuclis de pobla-
ció tinguin serveis comunitaris. 

3. Al que m'ha de substituir li aconsellaria que la 
millor manera de portar a terme la seva missió 
és formant equip amb eis altres. 

4. Agraïr a tots els Companys la bona disposició 
que he trobat en ells, i a la vegada, de les 
moites falles i defectes que hagi tingut, dema-
nar a tots que sapiguen oblidar-les. 

A l s nous regidors, que segurament deuen tenir 
tot un munt de projectes, iHusions i temors davant 
la responsabllitat que han contret, eis preguntem: 

1. Quins creus que son eis problèmes del pöble 
que demanen més atenció i per tant una més 
eficaç solució? 

2. Com consideres que ha de ser el treball dins 
de l'Ajuntament i quines creus que són les 
teves possibilitats en eli? 

3. Qué pots prometre a la gent del poblé, en el 
moment d'agafar aquesta responsabili tat? 

4. Tens interés en dir alguna altra cosa? 

JAUME DANTI B A S S A 

1. De problèmes n'hi ha molts, com és normal, 
però vist ara, des de fora, jo crec que el Pia 
General d'Ordenacló n 'és un dels més impor-
tants; també, la recollida d'escombraries, i els 
gossos, que están en certa manera relacionats. 
Fa Hàstima I fàstic, alguns dies, veure eis llocs 
de recollida de «basura». També crec que és 
interessant, tot i que Tactual Ajuntament hi ha 
treballat moltíssim, la qüestió dels coHegis I el 
transport escolar. 

2. Considero que s 'ha de treballar en equip, i amb 
noblesa. En quant a les meves possibilitats, jo 
creo que es veuran millor quan hagi passat 
algún temps. 

3. Jo, de moment, crec que no es pot prometre 
molt, per no dir res; però, treballant amb fe i 
entusiasme, es poden resoldre tots els pro-
blèmes. 

4. Res més, amie Cabot, només dir-te que aqües-
tes preguntes seria més fácil respondre-les 
quan es porti un temps ocupant el càrrec. 

BARTOMEU ROURA B A S S A 

1. Els problèmes del pöble són molts, però un deis 
que més ens afecta a nosaltres, els pagesos, 
és el mal olor de les granjes i del bestiar, ja 
siguin vaques, vedells o porcs. No se quina so-
lució podem trobar: plegar-ho tot i marxar a la 
ciutat, o defensar-ho fins a l'últim moment. 

2. Jo crec que quan fací un temps que estigui 
dins de l'Ajuntament podré saber millor quin 

Ronçana, 1/1/1974, p. 3 / Col·lecció de premsa i butlletins / Arxiu Municipal de Granollers


